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R O T O K O L  N T I I I  / g A

z posiedzenia I I I  ses j i  Rady l { ie jsk ie j  w Jqdrzejowle

odbyte j  w dniu 30 wrze6nia 1994 roku w sal i  konferency jnej

Urzqdu Rejonowego.

Porz4dek obrad¡

1.  Otwarc ie ses j i ,  s twierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2.  PrzyJqcie porz4dku obrad.

3.  Przy jqc ie protokólu z  poprzednie j  ses j i .

4 .  Uchwala w sprawie wyboru spoza Rady cz lonków KomisJ i  Roln ic twa

i  Leén ic twa  Rady  M ie j sk ie j  w  Jqd rze jow ie .

5 .  Wrgczen ie  l eg i t ymac j i  r adnym.

6.  Wrqczenie nominacj i  o  wyborze cz lonkom spoza Rady sta lych Komis j i

R a d y  M i e j s k i e j .

7  .  I n te rpe lac je  i  wo lne  wn iosk i .

8 .  In formacja o pracy Zarz4du Mie jsk iego n igdzy ses jami .

9 .  I n fo rmac ja  o  rea l i zac j i  uchwa l  od  pocz4 tku  kadenc j i .

1  0 .  Uchwa len ie  p lanu  p racy  Rady  M ie j sk ie j .

11 .  Uchwa la  w  sp raw ie  zm ian  w  budáec ie  m ias ta  i  g rn iny  na  1994  rok .

12.  Uchwala w sprawie powolania zespolu d la wyra2enia opin i i

o zgLoszonych kandydatach na lawników do S4du Wojewódzkiego

w Kie lcach i  S4du Rejonowego w Jqdrzejowie oraz cz lonków

Kolegium d, /s  Wykroczei t  p fzy S4dzie Rejonowym w Jqdrzejowie.

1 3.  Uchwala w sprawie zmian w Regulamin ie Organizacy jnym Urzqdu

l-{ie j skiego .

14 .  Uchwa la  zm ien ia j4ca  Uchwa lq  Nr  XL I I / 268 /94  Rady  M ie j sk ie j

w Jgdrzejowie z  dnia ' l  1  lu tego 1994 roku w sprawie usta len ia

oplat  za dostarczanie wody i  odprowadzenie éc ieków przez Zaklad

Wodoci4gów i  Kanal izac j i  w Jqdrzejowie.

15.  Uchwala n sprawie wyra2enia zgody na zmiane przeznaczenia

gruntów ro lnych na ce le Jednorodzinnego budownictwa mieszkanio-

wego .

16.  Uchwala w sprawie wyboru Przewodnicz4cego Korn is j i  Inwentaryzacy jne

17  .  Odpow iedz i  na  i n te rpe lac je .

18 .  Sp rawy  o rgan izacy jne  Rady  M ie j sk ie j .

19 .  Zankn igc ie  ob rad .
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Posiedzenie I I I  ses j i  Rady Mie jsk ie j  w JedrzeJowie otwiera Tadeusz

Swierczyíski Przewodnicz4cy Rady l{ iejskiej.

Stwierdza s iq ,  2e na s tan 28 radnych,  obecnych jest  27 radnych,

co s tanowi  96t4 t  ogólu Rady.

Jest to quorum prar¡omocne do podejmowania uchwal.

Przewodníez4cy Rady wita przybylych na sesjg radnych, Burmistrza

i  jego Zastqpcq,  pracowników Urzgdu Mie jsk iego ,  so l tysów,  przedsta-

wic ie l i  par t i i  po l i tycznychi ,s towarzyszer í ,  mlodzLeí  IV k lasy L iceum

Ogólnokszta lc4cego w Jqdrzejowie z  opiekunem P.  Slusark iem,

pracownikiem Uniwersytetu Jagielroiskiego w Krakowie, innych goéci

zapÍoszonych i  przybylych na ses jq.

Sekretarzem obrad powolano Radn4 Wandq l, larcinkowsk4 - 26 glosami,

g losów przec iw n ie by lo przy jednyrn wstrzymujecym s ie.

Radna  wy raz i l a  zgodq  na  pe ln ien ie  funkc j i  sek re ta rza  ob rad .

A d . 2

Radny Stanis law Bara isk i  proponuje wprowadzió do porz4dku obrad

dodatkowa punkt  10 a.

zakup samochodu bojowego "JELcz"d l "  o  s  p

Burmist rz  wyja6nia,  2e n ie widz i  pot rzeby wprowadzania dodatkowego

punktu,  poniewaí  w punkcie 1 1 bede omawiane zmiany w budáecie

i  bqdzie mo2na.przedyskutowaé spraw€ zakupu samochodu d la O S p.

Radny Barar ísk i  wyraz i l  zgodq,  aby omówió wniosek przy punkcie 1 1 .

Burmist rz  wnosi  o  wycofanie punktu 14 z  porz4dku obrad,  wyja6nia j4c,

2e wprowadzenie te j  uchwaly jest  przedwczesne i  n ieaktualne.

Sprawa usta len ia oplat  za dostarczanie wody i  odprowadzanie éc ieków

przez Zaklad Wodoci4gów i  Kanal izac j i  bedzie omawiana w przysz lym

roku .

Za wycofaniem z porz4dku obrad punktu 14 g losowalo 27 radnych.

Proponowany porz4dek obrad z uwzglgdnieniem przyjqtych poprawek zosta
przy jgty  27 g losami ,  g losów przec iw i  wst rzymuj4cych s iq  n ie  by lo.

A d .  3

Protokól  z  popÍzednie j  ses j i  ,  Rada przy jq la  23 g losami  przy

I  g los ie przec iw i  3  g losach wstrzymuj4cych s iq  od g losowania.

A d .  4

Przewodnicz4cy Komis j i  Roln ic twa i  Leénic twa przedstawia nastqpuj4ce

osoby wytypowane przez Komisjg w glosowaniu tajnym!

1 . Ir larian Gosek,

2 .  Czes law  Szcze rba

3 .  Kaz im ib rz  K I imczak .
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Radny Stanislaw Baraóski :  uwaiam, áe Konrisja Rolnictwa i Leénictwa

musi wspólpracowaé z Central4 Nasienn4 i proponuj€, aby w sktad

Kornisj i  byl powolany przedstawiciel Central i  Nasiennej -

Radny t{aclaw Kqdra : prosze zatwierdzié zaProponowany sklad osobowy

przedstawiony_ przez Radnego Borykg, poniewa| czlonkowie Komisj i

Rolnictwa i Leénictwa maje pravro wyboru czlonków sPoza Rady i tak

te i  usta lono na posiedzeniu Komis j i .
przewodnicz4cy Rady Mie jsk ie j  vry jaénia,  áe osoby zosta ly  zg loszone

przez par t iq  po l i tyczn4,  zdobyly  one najwiqksz4 LLczbq gtosów

i  zosta ly  zakwal i f ikowane do Komis j i  Roln ic twa i  Leénic twa.

Przewodnícz4cy pyta czy osoby proponovtane w sklad Komisj i  s4 na

d z i s i e j s z e j  s e s J i

Radny Boryka odpowiada,  2e n ie ma ,  poniewaá n ie zosta l i  zawiadomieni

Radny Stanis law Barar ísk i  wycofu je wniosek.

Za powolaniem przedstawionych osób do sk ladu Komis j i  g losowalo 26

radnych,  g losów przec iw n ie by lo,  I  radny wstrzymal  s iq  od g losu.

A d . 5

Przewodnicz4cy i  Zastqpca Przewodnicz4cego dokonuj4 wrqczenia

leg i tymacj i  radnym.

A d .  5

przewodnícz4cy i  Zastepca Rady wrecza nominacje o wyborze cz lonkom

spoza  Rady  S ta l ych  Komis j i  Rady  t { i e j sk ie j .

A d .  7

Radny Ko6mider  3 w imieniu Komis j i  Oéwiaty  Kul tury  i  Spor tu

chcia lem z loLyé podzigkowanie wszystk im zaanga2owanym $¡  przygotowanie

doáynek gminnych za wspania l4 czeSó ar tystycznE Radnemu Gustawowi

Leksie i  Radne j  ! {andzie l r {arc inkowskie j .  Sk ladam tak ie podziqkowanie

wszys tk im  uczes tn i kom akc j i  " sp rz4 tan ie  Sw ia ta  
' -  

P .  S lusa rek ,

P .Zo ln ie ,  P .  B i tne rowsk iemu o raz  S t ra2y  M ie j sk ie j  w  Jgd rze jow ie .

podsumowanie akc j i  "sprz4tanie Swiata "odbqdzie s ie  18 paádzíern ika

1994 roku w Domu Ku1tury.

Radny t '1. Koémider zglasza wniosek o ograniczenie ruchu samochodów

osoUowyct/do 50 km / na godz. i  zakazu wymijania na calej dtugo6ci

u l icy  1 I  L is topada.

NaleZaloby ustawió znak ograniczajqcy du2y ruch na te j  u l icy '

poprzez ustawienie znaku zakazu skrqtu w lewo na uI. Barbary,

samochodów powy2ej  2r5 tony.

Przewodnicz4cy Rady sk lada podziqkowaniepa udzia l  w akc j i  Sprz4tanie
- l l

Swiata przede wszystk im mlodzie2y,  k tóra z  duáym zapalem uczestn i -



4 -

czyLa w te j  akc j i ,  miato to  na ce lu zasygnowanie o ut rzymaniu porz4dku

i  czystoéci  na terenie miasta i  gminy.

Radny Wies law Poczqtys zwracam s ig do Zarz4du o wyjaénienie co dale j

bgdz ie  z  o rk ies t r4 ,  j ak ie  p lany  na  p rzysz l y  rok .

Zwróci l i  s ig  do mnie z  proéb4 cz lonkowie ork iest ry  funkc jonuj4cej

obecnie przy OSP o pomoc w zabezpieczeniu im warunków do ówicze¡í na

próbach /níe maje pomieszczenLa/ .

Uwaáam,  áe  o rk ies t ra  j es t  po t r zebna ,n ie  na leáy  j e j  l i kw idowaó  i  na le -

áaloby w przysz loéc i  przekazaó do Domu Kul tury .

N ie  w idzq  j e j  dz ia lan ia  w  OSP.

przewodnicz4cy Rady popiera wniosek Radnego Poczqtego,  na le2y z tobíé

wszys tko  aby  o rk ies t rq  u t r zymaó .

Radny Krzysztof  Marc j .nkowski :  wniosek Radnego Poczetego by l  re ferowany

na  Komis j i  Po rzqdku  Pub l i cznego  i  zg loszony  j es t  p t zez  tq  komis jq

aby ork iest rq pxzyL4czyé do Domu Kul tury .

Radny  Gus taw Leksa  i n fo rmu je ,  2e  uczes tn i czyL  2B  wrzeén ia  1994r

w naradzie Burmist rzów í  Wój tów i  jednym z problemów byla spra l fa

dotac j i  do wodoci4gów.

P r o s z q  o  w y j a É n i e n i e  c o  z  t 4  d o t a c j 4 .

Nas tgpn ie  Radny  Le .ksa  wy jaén ia ,  2e  w  ub ieg l ych  l a tach  so l t ys i  m ie l i

up rawn ien ia  do  p rzesun iqc ia  te rm inu  p la tnoác i  poda tku  do  30  dn i  po

termin i -e,  obecnie t rzeba p isaó podanie,  kupowaó znaczkí  i  uwa2a,  Le

dla ro ln ików to ut rudnianie sprawy.

Radny Mar ian Gl iwi r ísk i  wnioskuje aby Zarz4d podj4 l  uchwalq w celu zbyc ia

nieruchomoéci  w Prz4slawiu za tak4 cener  od k tór4 wyraz i  zgodq samorzqd

w ie j  sk i  .

A d .  B

Informacje o pracy Zarz4du Mie jsk iego przedstawia Burmist rz .

,/ Informacja stanowi zal4cznlk do protokolu/.

A d . 9

Informacje o rea l izac j i  uchwal  od pocz4tku kadencj i  przedstawia

Burm is t r z .

/Informacja stanowi zal4czník do protokolu,/.

Radny Krzysztof  Marc inkowski :  jaka by la podstawa n ie l ikwidowania s to l i -

ków handlowych przy uI .Koécie lne j?

Wniosek Komis j i  Porz4dku by l  tak i ,  aby te  s to l ik i  z l ikwidowaó i  przesu-

neó na p lac targowy.

Burmist rz :  pogl -4d Pana naleZaloby szanowaé.  a le  n ie  mo2emy handlu przy

ul .Koécie lne!  od razu z l ikwidowaé,  poc i4gnqloby to  za sob4 pewne zmiany.

Poprzedn ia  Rada  uzna la ,  2e  hande l  t en  j es t  á ród lem
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dochodów, k tóre sq za loáone w budáecie 1994 r .

Zl ikwidowaó teraz nie jest tak prosto, musiqrfzebraé opinie, uwagi

innych Komisj i  i  w przyszlym roku przy omawianiu nowych oplat

targowych wrócié do sprawy l ikwidacji  stol ików.

Radny Janusz Hatys : interesuje mnie sprawa wykupu akcj i  Banku

Swiqtokrzyskiego, poprzednia Rada wykupila i  proszq powiedzieé

w jak ie j  wysokoéci  Bank przypisa l  dywidendq.

Gdyby te akcje byfy w¡rlacone na konto Banku to daloby napewno

pokaán4 kwotq.

P Skarbnik  :  Rada poprzednie j  kadencj i  kupi la  10 akc j i  za cene

12 ml-n z l ,  z  in formacj i  Banku Swigtokrzysk iego wynika,  2e na koncie

j e s t  n a d a l  1  2  m l n  z l .

P .  Sko rodz ieó :  k i l ka  razy  po ruszano  sp rawe ,  2e  na  te ren ie  m ias ta  j es t

n ie wyplacalnych k i lka zak ladów /  Zaklady Mechaniczne,  Zaklady

Przemyslu Dziewiarsk iego "R.kord" f .  Chcia lbym wiedzieé jak ie

zadluZenie maj4 w stosunku do Gminy chodzi  g tównie o podatek

od n ieruchomoÉci .  Czy war to p lanowaé w budáecie jako dochody

skoro zak lady te  upadaj4.

Burmist rz  :  przyznaje rac jq,  2e wierzyte lnoÉci  s4 wpisyvrane

do bud2etu,  a le  musimy pre l iminowaó w budáecie,  bo tak ie jest  pra$¡o

budáetowe.  Nie zgodzi lbym s iq z  tym ,  2e skoro jest  k toé w z le l

kondyc j i  t o  n ie  na le2y  na l i czaé  poda tku ,  p rzep isy  p rawne  n ie

pozwala jq na tak ie uwagi  jak Pan przedstawi l .

A d .  1 0

P.  Sekretarz przedstawia uwagi  n iektórych Komis j i  w zakres ie p lanu

pracy  Rady  M ie j sk ie j .

/  plan pracy stanowi zal4eznLk do protokólu /.

Radny  Bara r í sk i :  usz lo  uwadze  na  Komis j i  Rew izy jne j ,  ze  na leáa loby

wprowadzió do planu pracy dodatkowy punkt rozpatrzenie dalszef

kontynuacj i  kot lowni  Rejonowej  .

Burmist rz  :  wy jaéniq,áe podjqte se prace zwí4zane z kontynuacj4

kot lowni ,  f i rmy proferu j4 inne korzystn ie jsze ogrzewanie i  tak4

ofertg dostaniemy na pocz4tku paádzíernika i  byó moie budowa bqdzie

musia la byé wstrzymana z uwagi  na przekszta lcenie oc iep lania z  wqgla

na  gaz .

Pizewiduje s iq  koszty  okolo 28 mrd z l .  Nale2y wstrzymaé s iq do
przedyskutowania ofert podanych przez Firmy poniewaZ s4 moá1iwo6ci

z rob ió  tan ie j  i  l ep ie j .
.-
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Radny Stanislaw Bara¡íski: nie naleáy spralÍy kotlowni umieszczaé

w planie pracy, Burmistrz wyjaénil  sprawe bardzo wyczerpujeco.

A d . 1 1 .

Pani Skarbnik przedstawia wnioski poszczegóJ-nych komisJi

/stanowi to zal4cznik do protokolu/.

Radny Stanislaw garaiski stawia wniosek o zakup samochpdu bojowego

"Jelcz" dla OSP, proponuje zabraó 50m1n zl z xezeflt ly budáetowej z prze-

znaczeniem na dofinansowanie samochodu.

Wniosek poparty na piémie 8 podpisami radnych.

Radna Barbara Rogulska! powracam do sprasty l4cznika migdzy ul.3-go Maja

a  u l . 11  t i s topada ,  op t í cz  tego  áe  ma  tam p rzeb iegaé  c i4g  p ieszy  to

nalety  wczeénie j  wykonaó wodoci4g.

W bud2ecie s4 zabezpieczone érodki  f inansowe w kwocie 50mln zL na naprawe

prywatnych domów mieszkalnYch .
'  Do dnia dz is ie jszego n ie wplynely  wniosk i  w sprawie udzie len ia érodków

finansowych na remont prywatnych domów, a wiadomo mi t 'e Burmistrz

rezerwuje te  érodki  na doloZenie do remontu i  adaptac j i  budynku przY

u l .Ma logosk ie j  .

Stawiam wniosek o pozostawienie tych p ien iqdzy w budZecie do ko¡ íca

b ie24cego  roku .

Nas tqpna  sp rav ¡a  to 'do f i nansowan ie  S t ra2y  M ie j sk ie j .  Uwa2am,  2e  za t ru -

dnienie 2 osób umoZl iwi lo  uruchomienie pracy na dwie zmiany d latego,  2e

potrzeby miasta tego wymagaj4.Stawiam wniosek o zabezpieczenie érodków

f inansowych na wynagrodzenia d la Stra iy  Mie jsk ie j .

Radny Krzysztof  Marc inkowskis  wnosze I  war iant ,  k tóry  dotyczy o6wiet le-

n ia u l .Dojazd miqdzy u l .Reymonta a b iurem Spóldz ie ln i  l ¡ l ieszkaniowej .

I I  war iant :  zd jEé opra$ry z  oéwiet len ia u l .P i lsudsk iego i  zaLoLyé na

ul  .  Dojazd .
- stawiam wniosek o zmniejszenie érodków planowanych na przewóz zawodnikó

Klubu "Naprzód"  z  ptzeznaczeniem ich na oéwiet len ie u l icy .

nastqpna spravta to wykonanie boiska przY szkole Nr 4.

Uwa2am, 2e zabranie p ien iqdzy ze Stra2y Mie jsk ie j  jest  n ies luszne

/chodzí  o  zmnie jszenie zat rudnienia/

przewodnicz4cy Rady wyja6nia,  2e Szkola Podstawowa Nr 4 jest  jedn4 z nai -

Iadnie jszych szkól  w mieécie,  $rymaga wykonania boiska i  sa l i  g imnastyaT

cznej, ale naleáy pertraktowaó z Kuratorem o dokoríczenie prac zwi4zanych

z butlow4 szkoly. Popiera remont boiska pzkoln€gblprzy Szkole Podsta-



vrowej Nr.3, jest to boisko"miqdzygminne" pori l 'ewaL kotzyGta

z n iego mlodzieZ z ca lego miasta.  Boisko u leg lo dewastac j i  i  brak

asfa l tu  doprowadzi  do ca lkowi tego zn iszczenía,  60 mln z l .  k tóre jest

przeznaczone na remont to niewielka kwota, do prac w14cz4 sie tak2e

rodz i ce .

Radny t { .Poczqty z  ezy érodki  zaplanowane na Kot lownig Rejonow4

bede  wyko rzys t l nane  w  b r .  ,  j es t  t o  kwo ta  4 .5  m ld  z l .

Radna J.szreniawa pyta co s ta lo  s iq  z  p ien iqdzmi  przeznaczonymi

na budowe u l .  Dqbowej  ?

Druga sprawa to d laczego Zarz4d n ie wyraz i l  zgody na wykonanie

dywanika asfa l towego na boisku przy szkole Nr  2.

Radyn  W.Seg ie ta  :  w iadomo m i  , 2e  us tawa  Se jmowa p rzeznacza  670  t yé .z l

na  uczn ia ,  czy  my  te  p ien i4dze  o t r zyma l iSmy  i  gdz ie  one  s4?

Na Szkolg w l r {n ichowj-e dosta l iémy okolo 20 mln zL.  uwa2am ,  2e malo

i  na le2y dof inansowaó budowq szkoly .  Nie ma pokryc ia dachot tego '

nadchodz i  z ima  i  bqdz ie  s ie  l a lo  do  é rodka .

P.  Pacanowski  cz lonek Komis j i  :  bo isko przy Szkole Nr  3 powsta lo

w  1973  r .  p rob lem po lo2en ia  as fa l t owego  dywan ika  to  re l i k t  dawne j

epoki .  Pracujq z  dz ieómi  jako nauczyc ie l  wychowania f ízycznego

i  w iem jak ie  to  j es t  n iebezp ieczne  d la  dz iec i .  P rzy  Szko le  Nr  4

nale2y rozpoczynaó budowq boiska od podstaw,  a inne wymagaj4 ty lko

remon tu .

P.Pacanowski  zapoznaje Radq z opin i4  fachowców w sprawi .e ut rzymania

naw ie rzchn i  bo i ska .

Radna Rogulska :  zor ientowalam s iq ,  áe nój  wniosek w sprawie Stra2y

t ' f i e j sk ie j  j es t  n iepe lny  ,  musze  wskazaó  kwo tq  z  k tó re j  na leáy

przesun4ó érodki  :  proponujq zabraó z budowy drogi  w Kopaninach,

d latego ,  áe tak ie zadanie inwestycy jne jak drogi  n ie  powinny

wchodzió do real izac l i  w c i4gu roku.  Nie kwest ionujq wniosku miesz

ka¡ íców którzy prosz4 o przesuniqc ie érodków z oéwiet len ia na budowq

drogi .  Uwa2am ,  2e najbardz ie j  sprawiedl iwe by loby zabranie 40 mln z !

z  Kopanin na dof inansowanie Stra2y t ' f ie jsk ie j  .

Radny E.Kalwa :  moim zdaniem Szkola Podstawowa Nr.4 n ie  ma Zadnego

przygotowania do budowy boiska i popieram sprawq remontu boiska

przy szkole Nr  3.

Nastqpna sprawa to Straá l { ie jska ,  czy n ie s lusznym jest  zakup

samochodu aby mogl i  s ie  szybcie j  przemieszczaé na terenie gminy ?



Radna Janina Szreniawa: co to za pomysl, aby zabraé 2 etaty i  zakupió
samochód-  uwaáam, Le jest  ich za malo i  na leáy Straá Mie jsk4 ut rzymaé.

Burmist rz  udz ie la  odpowiedzi  na przedstawione wniosk i :
- I fniosek Radnego Stanislawa Baraóskiego - rezertúa budáetowa wynosi

okolo 316m1n z l '  mo2na doloáyó na zakup samochodu bojowego , ,Je lczo

d la  OSP.

problem Straáy Mie jsk ie j  wynik l  z  powodu zat rudnienia 2 osób.Jak

wiemy zatrudnionych byto 5 pracowników, 2 osoby przyJqto z funduszu
interwencyjnego i  miaty  byó zat rudnione do kor íca wrzeénia,  n ie  wiem
jakie wzglqdy zawa|yly, 2e poprzedni Burmistrz nie zawar! umo$ry o prace
na czas okreélony.  Nie by loby z  tym k lopotu,  a  teraz s4 powa2ne proble-

my z ut rzymaniem tych 2 funkc jonar iuszy s t ra iy  Mie jsk ie j .
N ie  j es tem za  t ym aby  zwa ln iaó  p racown ików,  j e2e1 i  dz i s ia j  uchwa l i c i e  L (
é rodk i  bede  na  do f i nansowan ie  S t raáy  M ie j sk ie j  t o  pozos taw imy  bez  zm ian

za rz4d  pos tanow i l ,  2e  na1e2y  zmn ie j  szyó  za t rudn ien ie  o  2  osoby  i  zakup ió
samochód .  Zb ie ra lem in fo rmac jq  z  i nnych  m ias t  o  S t raáy  M ie j sk ie j  i  t ak
d1a przyk ladu w Pi iczowie jest  3  pracowników.
-  w  sp raw ie  zmn ie j szen ia  6 rodków na  do jazdy  d la  K lubu  "Naprzód , , t o  wy ja -

éniq,  áe KIub mia l  rachunki  za prze jazdy z  1993r  a zreal ízo$¡ane hr  1994r
i  s t 4 d  j e s t  n i e d o b ó r .

Na le2y  K lubow i  z re fundowaó  za  rachunk i  z  1993r  pok ry te  w  1994r .
-  Ko t l own ia  Re jonowa  -  w  bud2ec ie  1994r  by to  p re l im inowane  4 ,5mld  zL ,

na  dokumen tac jq  os ia rczan ia  spa l i n  by l  p rze ta rg  za  kwo tq  1 .7Sgmln  zL ,
r z a p l a c i l i É m y  4 5 4 m l n  z l .

Je2e l i  do jdz ie  do  zamro2en ia  budowy  ko t l own i  i  p rze jdz iemy  na  i nny
system ogrzewania to  musimy per t raktowaó z f i rm4 o odsiarczaniu.
okolo 2mld z l  wydano na roboty b ie i4ce na obietc ie  kot lowni .
Jest  mo2l iwoéé zaoszczedzenia érodków, a le  moge o tym powiedzieó
w paádzíern iku i  ewentualn ie podzier ió  pozostare érodki .

Burmist rz  pros i  o  dodatkowe wyja6nienie P.Bi tnerowskiego -  K ierownika
W-lu G.K i  l , f  .

P .B i tne rowsk i :  w  bud2ec ie  1994r  p re l im ino \ rano  na  ko t l own iq  4 ,5m1d  zL ,
by lo to  podyktowane zakoñezeniem inwestyc j i .  40t  tych érodków to doku-
men tac ja  na  ods ia rczan ie ,  ezgéé  wyko rzys tano  na  budowq ob iek tu ,  na leáa -
loby wykonaé pokryc ie dachowe aby zabezpieczyé przed dewastac j4.
P rzewodn iczacy  og lasza  p rzen^ re ,  m lodz ie t  J , . o  opuszcza  pos iedzen ie .
Przewodníez4cy wznawia obrady.

z-ca Burmist rza wyjaénia,  2e problem st ra iy  Mie jsk ie j  vryr l ik l  , i t ra teqr
2 e n a u t r z y m a n i e S t r a á y } t i e j s k i e j d o k o ¡ í c a b i e á 4 c e g . ' i i , ' W

komis je  wn ioskowa ly  o  zmn ie j szen iu  e ta tów  to  os ta teczna  decyz ja  na le i y
do Rady
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Zastepca Burmist rza in formuje,  2e w budáecie 1994r  p lanowano érodki -

w wysokoéci 50mln zl na oéwietlenie wsi Kopaniny, ale Rada Solecka

wyst4pi ta  z  wniosk iem o przenies ien ie tych p ien iqdzy na budowq drogi .

Zarz4d przychyla s iq  do propozyc j i  Rady Soleck ie j ,  a le  za 50mln z l

moina polo2yé okolo 80 mb asfa l tu .

Re jon  Dróg  Pub l i cznych  s tw ie rdz i l ,  2e  n ie  op laca  s iq  tak ie j  i nwes tyc j i

rozpoczynaó i dlatego Zarz4d uznal aby nie wykonywaé drogi Kopaniny-

P iask i .

Zastqpca Burmist rza wyjaénia spra$re u l .Dqbowej  .

W 1994r  p lanowano  100mln  zL  na  budowq u l .Dqbowe j ,  na  dz ie r í  dz i s ie )szy

potrzeba okolo 700mln z l  aby tq  u l icq wybudowaé.

Przystqpuj4c do real izac j í  u l icy  nale2y najp ierw odprowadzió wodg

i  wybudowaó kanal  burzowy na u l .L ipowej .

! , r  ub ieglym tygodniu cz lonkowie zarz4du udal i  s ie  na wiz iq  lokaln4 na

u l i cg  Dqbow4 i  us ta l i l i  z  m ieszkañcami  te j  u l i cy ,  2e  w  t ym roku
'  p lanowane 100mln z l  na le2y zabraó na inne zadaniar  d  w przysz lym roku

wprowadz ié  j ako  ca toÉé  zadan ia  do  bud2e tu . ,

Propozyc jq Zarz4du zaakceptowala Radna Szreniawa.

Przewodnicz4cy Rady udzie la  g losu przedstawic ie lowi  mieszkar íców

ul  .  Dqbowej  .

P rzeds taw ic ie l :  d laczego  cz lonkow ie  Za rz4du  bqd4c  na  u l .Dqbowe j  n ie

ptzesz l i  do koñca u l icy  i  n ie  wiem z k im przeprohradzono rozmowe na

temat  zdb ran ia  p ien iqdzy .

l , lo2na by lo w tym roku kupié za 100m1n z l  kamier í  i  zostawió do przysz lego

roku .  Uwa2am,  2e  na leLy  te  p ien i4dze  zos taw ió .

Zastqpca Burmist rza:  kamieñ moána byto kupió í  z loüyé do przet rzymania,

a le  k to  bqdz ie  p i l nowa l  aby  go  n ie  rozk radz iono .

R a d n y  C z e s l a w  O l s z a k :  c h c q  w y j a é n i ó ,  ü e  n a  u l . D q b o w e j  j e s t  5  p o s e s j i ,

k tóre n ie s4 podl4czone do kanalu sani tarnego.Nalezy te  sprahry dokor íczyé,

nas tqpn ie  zaez4é  p race  od  u l . t i powe j  a  dop ie ro  rea l i zowaó  u l .Dqbow4.

Wniosek Zarz4du jest  s luszny aby w tym roku n ie rozpoczynaó budowy

uI  .  Dqbowej  .

Radna  Barba ra  Rogu lska :  n ie  do tyczy  to  uchwa ly  na  dz i s ie j sze j  ses j i ,  a le

nie moána pomijaó sprahry podwy2ek plac, które naleLaLo wprowadzié

rr  czerwcu.Do dnia dz is ie jszego regulac j i  p lac n ie wprowadzono,  uwa2am

te  n ie  na le i y  t ego  p rzemi l czeé .

Trzeba znaleáé érodki  f inansowe na zadania z lecone i  powierzone,  gdz ie

wystqpuje wysoki  n iedobór  pomimo starañ u Wojewody na jego pokryc ie.

Obecnie wynagrodzenia d la te j  grupy pracowników p lacone sA ze érodków

admin i s t rac j i .

Do W- lu F inansowego przy jety  jest  pracownik kosztem naszych podwy2ek
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i trzeba jeszcze doliczyé odprawy zwí4zane z odejéciem pracownika na

emeryturq.
proszq rnoje wnioski wzi4éó pod uwagq i pokryó niedobór na zadania zlecone

i  powierzone.

przewodnicz4cy Rady prosi o przeglosowanie zgLoszonych wniosków.

50mln z! zabraé z tezervly budZetu na zakup samochodu bojowego "Jelcz'.

Rada 27 g losami  przeglosowala wniosek Radnego Stanis lawa Barañskiego.

50mln  zL  pozos taw ió  na  l 4czn i k  m iqdzy  u l . 3 -go  Ma ja  a  u l . 1 ' l  L i s topada .

Rada 25 glosami- przy 2 wstrzymuj4cych siq przeglosowala wniosek Radnej

Barbary Rogulsk ie j .
-  u t rzymanie 2 etatów Stra2y Mie jsk ie j

Rada 12 g losami  przec iw,  ptzy B g losach za pozostawieniem i  6  g losach

ws t rzymu j4cych  s ie  p rzeg losowa la  zmn ie j szen ie  2  e ta tów  S t raáy  M ie j sk ie j .

z d j q c i e  o p r a w  z  u L . P i l s u d s k i e g o  i  z a l o á e n i e  n a  u l . D o j a z d .

Radny Olszak:  wniosek jest  przedwczesny,  n ie  jest  opracowana dokumenta-
'  

c j a  i  n ie  za tw ie rdzona ,  j ak  bqdz ie  szczegó lowy  zak res  robó t  t o  og los imy

prze ta rg .

Jest  to  sprawa do przedyskutowania w m-cu l is topadzíe.

Rada 7 g losami  przec iw,  przy 4 g losach za i  15 g losach wstrzymuj4cych

siq odrzuc i la  wniosek Radnego } tarc inkowskiego.

poloáenie dywanika asfa l towego przy szkole Nr  2

Burm is t r z  wy jaÉn ia ,  2e  dop ie ro  j es t  paádz ie rn i k  i  w  zw i4zku  z  t ym n ie

na le2y  zab ie raó  é rodków z  reze r ry  budZe towe j .

Przewodnícz4cy Rady proponuje przeglosowaé uchwalq na 1994r  w sprawie

zmian  w  bud2ec ie  m ias ta  i  gm iny .

Za powzíqc iem uchwal i '  g losowalo 26 radnych,  g losów przec iw n ie by lo,

1  radny  ws t r zyma l  s iq  od  g losu .

Uchwa la  Nr I I I  / 22 /94  w  za !4czen iu  do  p ro toko lu .

A d .  1 2

Rada 26 g losami ,  przy ' l  wst rzymuj4cym s ie,  przec iw n ie by lo powziq la

uchwalq Nr I I I  /23/94 w sprawie powolania zespolu d la wyra2enia opin i i

o zgLoszonych kandydatach na lawników do S4du t{ojewódzkiego w Kielcach

i  S4du Rejonowego vr  Jqdrzejowie I  oxaz cz lonków Kolegium d/s  Wykroczeñ

przy S4dzie Rejonowym w Jqdrzejowie.

A d . l 3

P.Sekretarz przedstawia wniosk i  komis j i  dotycz4ce zmian w Regulamin ie

Organizacy jnym Urzqdu Míe jsk iego a nastqpnie autopoprawkg Zarz4du

pro jéktu uchwaly.

Burmist rz :  Prezydent  podpisa l  uchwalq o najmie lokalu,  ustavta znosi

pub l i czn4  gospodarkq  1oka1ow4,  k tó ra  p rze jdz ie  do  R .P .G .K  i  l , f  .
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Rada bedzie usta la la  wysoko6ó czynszu najmu a tak¿e bgdzie s ie

zajmowala roz l iczaniem dotac j i .

Zanosi  s iq  na to ,  2e musi  byé utworzony W- l  d /s  Mieszkaniowych,  nafazíe

jest za wczeénie o tym rozmawiaé. Nale2y pozostawió w-r Gospodarki

Komunalnej, Ir{ ieszkaniowej i  Ochrony Srodowiska, ale pod warunkiem

zastrzehenia moáliwoéci utworzenia w-lu d,/s Lokalowych.

Radna Barbara Rogulska: padla sprawa utworzenia w W-Ie Finansowym

komórk i  d /s  kontro l i .

By lam Gtówn4 Ksiggow4 i  znam zakres pracy W- lu F inansow€9o,  or ientu jq

s ie áe I { - l  ten n ie ma uprawnier í  do przepro l r radzania kontro l i  Przedsiq-

b iors tw.  Sprawuje kontro lq  nad jednostkami  podrzqdnymi Przy przy jmowa-

niu sprawozdar í  f inansowych,  n ie  widze potrzeby utworzenia tak ich s tanowis

w W-Ie F inansowYm.

Jedynie Komis ja Rewizy jna ma uprawnienia do przepro$¡adzania kontro l i '

uwa¿am, 2e zagospodarowanie tych 2 etatów wynik lych przy przegl4dzie

'  kadrowym jest  zbqdne.

Zastgpca Burmist rza:  w sprawie przegl4du kadrowego by la powolana komis ja

w które j  uczestn iczyLa migdzy innymi  Radna Rogulska-

w protokole jest  wniosek o utworzeniu komórk i  d /s  kontro l i  w fü- le

Finansowym, mia laby ona za zadanie sprawdzanie pewnych danych zwi4zanych

z podnoszeniem dochodów-

Radna Barbara Rogulska:  osoby,  k tóre prowadz4 wymiar  podatku w W-le

Finansowym s4 uprawnione )uL do kontro l i  powierzchni  pomieszczeñ

i  moglyby sukcesywnie tak4 kontro lq  przeprowadzaé -

W innych  Wydz ia lach  j es t  nadmia r  p racy ,  a  i nne  osoby  n ie  s4  w  pe ln i

wykorzystane.

Zastqpca Burmist rza:  powtarzam, 2e Radna Rogulska podpisa la protokol

z  pracy komis j i  d ' /s  przegl4du kadrowego.

Burmist rz :  jest  okolo 2000 podatn ików podatku od n ieruchomo6ci  na tereni '

miasta ,  k tórzy sk ladaj4 dek larac je do podatku od n ieruchomoéci .

Myr í14 przewodni4 jest  aby mieó p ieczq i  kontro lq  przy wymiarze podatku.

Radna Barbara Rogulska:  s tawiam wniosek,  aby n ie uwzglqdniaó w uchwale

sprawy utworzenia komórk i  d /s  kontro l i  w ! ' l - Ie  F inansowym.

Rada 1 1 g losami  przec iw,  PrzY 6 g losach za i  8  wstrzymuj4cych s ie

odrzuci la  wniostk  Radnej  Barbary Rogulsk ie j .

przewodnicz4cy Rady pros i  o  przeglosowanie uchwaly Nr I I I  /24/94 w sprawie

zmian w Regulamin ie Organizacy jnym Urzqdu Mie jsk iego.

Za ¡iowzíqciem uchwaly glosowalo 23 radnych przy 1 glosie przeciw

i  3  g losach  ws t r zymu j4cych  s ie .

A d . 1 5

Rada 27 g losámi  powziq la uchwalq Nr I I I  /25/94 w sprawie wyraáenia zgody
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na zmiane przeznaczenia gruntów ro lnych na ce le.  jednorodzinnego

budownictwa mieszkaniowe go .

A ¿ 1 .  1 6

Burmist rz  wyjaénia,  2e jest  Przewodnicz4cym Komis j i  Inwentaryzacy jnej

d/s  Komunal izaej i  Mienia i  jest  to  zrozumia le 2e jako Burmist rz  n ie

mo$é zajmowaó s iq dale j  te  spraw4.

Nale iy  wprowadzié zmianq do decyz j i  Nr  16/90.

Rada 27 glosami powzigla uchwalg ñrTTf/26/94 Vt sprawie wyboru Przewo-

dn icz4cego  Komis j i  I nen ta ryzacy jne j  .

A d . 1 7

Radny  Mar ian  G I iw i r í sk i :  w  ub ieg l ym roku  dz ia l kq  w  Prz4s law iu  p rzezna-

czon4  do  sp rzedaáy  wyszacowano  na  kwo tq  1 .200m1n  zL ,  obecn ie  obn i2ono

cenq  do  B0Omln  zL  i  n ie  ma  chq tnych  do  j e j  kupna .

_  p ien i4dze  ze  sp rzeda2y  dz ia l k i  po t r zebne  s4  na  rozpoczqc ie  budowy

s z k o l y .
p roponu jq ,  aby  Za rz4d  wy raz i l  zgodg  na  sp rzeda2  dz ia l k i  za  cene  tak4 ,

na k tór4 wyraz i  zgodq samorz4d wie jsk i .

Bu rm is t r z :  og loszone  by l y  dwa  p rze ta rg i  na  sp rzeda2  dz ia l k i  w  P rz4s la -

wiu i  n ik t  s ie  n ie  zgLosíL.  Rada Wrazi la  pozytywn4 opin iq '  abY Zarz4d,

mógl  zbyó tq  n ieruchomoéé za cene tak4 na jakE samorz4d wie jsk i  wyraz i

z g o d q .

Burm is t r z  udz ie la  odpow iedz i  na  zg loszone  in te rpe lac je :

og ran i czen ie  ruchu  p rqdkoéc i  samochpdów na  u I .1  1  L i s topada  n ie  j es t

problemem, a le jest  to  droga par ís twowa i  na jwiqcej  do powiedzenia

ma za rz4dca  d róg  i  Po t i c j a .  Za rz4d  p rzep rov ¡adz i  sonda2  i  na  nas tgpne j

ses j i  zos tan ie  udz ie lona  odpow iedá .

Sprawa ustawienia znaku zakazu skrqtu w lewo zostanie za latwiona

w sposób  ana log i czny .

sprawa podwyZek d la pracowników Urzqdu Mie jsk iego bqdzie moZl iwa do

wprowadzenia po $rygospodarowaniu érodków finansowych uzyskanych

z przeprowadzonego przetargu na opracowanie dokumentac j i  modern izac j i

oczyszczaln i  6c ieków.

Zastqpca Burmist rza wyjaÉnia sprawe ork iest ry .

Do ko¡ íca 1994r  Zarz4d zabezpieczy l  érodki  w kwocie 12m1n zL na $tynagro-

dzenie Kapelmist rza i  doplate do prze jazdów cz lonków ork iest ry .

Zarz4d welmie pod uwage propozyc je komis j i  i  uwzglqdni  w bud2ecie

na 1995r  czy dotac je przekazywaó do OSP, czy teL do Domu Kul tury .

P.Skarbnik  udz ie la  odpowiedzi  w sprawie zobowi4zañ podatkowych zgl -oszo-

nych przez Radnego Gustawa Leksq.

Zgodnie z uEtaw4 o zobowi4zaniach podatkowych jedynym organem do
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umarzania i  do odraczania podatku jest Burmi5trz i  nie ma moáliwoéci

aby so l tys i  odraczal í  Podatek.

W sprawie dotac j i  do wodociEgu Zastqpca Burmist rza wyjaénia,  2e na

spotkaniu w którym uczestn iczy l  na temat  dotac j i  n ie  by lo mowy.

Dyskutowano tylko na temat Samorzqdohrego Zakladu Opieki Zdrowotnej.

przewodnicz4cy Rady l4 ie jsk ie j  udz ie la  g losu P.Pelce -  Kapelmist rzowi

ork iest ry .
p .pe l ka  wy jaén ia ,  2e  j e ie l i  n ie  bqdz ie  é rodków na  u t r zyman ie  o rk ies t r y

to naleáy z l ikwidowaó.

Nie widz i  przenies ien ia ork iest ry  do Domu Kul tury  d la tego,  2e n ie ma

tam odpowiednich warunków. .

Zwraca s ie  z  pro6b4 do Rady i  Zarz4du o zakup mundurów,  obecnie cz lonko-

wie ork iest ry  wystepujA w ubraniach ko le jowych.

Radny Mar ian Gl iwiñsk i :  sprawa ork iest ry  byta omawiana na Komis j i  Oéwiaty

i  Kul tury  i  sA zabezpieczone 6rodki  na zakup mundurów jak teá ut rzymanie

o rk ies t r y .

Ze wzgLgdu na wyczerpanie porzqdku obrad posiedzenie zako¡ íczono o o d z . l  a o l

Sekre ta rz  ob rad : P rz y Rady e j s k i e j
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